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Štefan Harabin: Toto není poplašná zpráva. Evropská
unie nás otevřeně žene do války proti Rusku

infovojna.bz/article/stefan-harabin-toto-nie-je-poplasna-sprava-europska-unia-nas-otvorene-zenie-do-vojny-proti-
rusku

Bývalý ministr spravedlnosti SR a někdejší šéf Nejvyššího soudu SR
Štefan Harabin v reakci na vpád ukrajinských vojáků do Kurské
oblasti uvedl, že tato událost vše rázem změnila a nyní už jde o
skutečnou válku. Ruská federace podle něj dostala volnou ruku na
svou reakci kdekoli na světě proti svým nepřátelům.
Lidé, které zajímá vývoj ve světě, dobře vidí, že situace již dlouhou
dobu nelze považovat za stabilní. Že už se nejedná o rozvoj dobrých
vztahů, svět je v napětí a že násilí se rapidně stupňuje i mezi státy i
mezi občany uvnitř států světa. Nedovolené sankce a zejména
teroristické akce, umělé dovážení nepotřebných milionů ilegálních
migrantů, o kterých nic nevíme a zvrácená ideologie údajně
nekonečného množství lidské sexuální identity, prosazovaná
Západem jsou výsledkem umírající moci USA ve světě. Evropská
unie se chce stát dalším agresivním „NATO“, novou čistě vojenskou
organizací, která nahradí USA. Podsouvají nám, že Rusko, které prý
prohrává, použije taktické jaderné zbraně na Ukrajině a možná
někde v Evropě. A pak se na ně vrhne celý svět. Nadějí se, že USA
zůstanou nedotčeny, neboť Rusové se jich prý bojí. Ale USA už
dávno nejsou schopny se Rusku vůbec ani bránit. Technologicky
zaostaly asi za třicet let, nevychovaly si vlastní nové odborníky, tvrdí,
že v USA má každý právo i nic nevědět a jsou na to hrdí. Armádu
mají v rozkladu, personálně a profesionálně nepřipravenou na
podmínky současného vedení války. A jaké NATO, co za NATO?
Konec přijde během několika minut.

Člověka prostě zaráží tupost myšlení kolektivního Západu. Budou
rádi, když doma dokáží zvládnout občanské nepokoje či občanské
války. Nemají jistotu, zda budou schopni vyrábět byť jen chléb a
čistou vodu, zda budou schopni ochránit se před terorem a
zvrácenostmi, které si plánovitě dovezli na svá území, protože
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poslouchali USA. Nezachrání nic ze své původní kultury, ze svého
pohodlného života na úkor jiných, slabších států. Kolonizace se
obrátila proti nim. Nyní jsou vlastní tupostí kolonizováni oni sami. A
to neříkám jen já.

Nejstrašnější však je, že dnes nás už Evropská unie otevřeně žene
do války proti Ruské federaci. To není nepravdivá poplašná zpráva,
opravdu se máme čeho bát. Stačí poslouchat výroky některých
vrcholných politiků v zahraničí a bohužel iu nás doma. To je jedno z
jakého politického tábora jsou. Výzvy k válce a nenávist k národu
jsou trestné. Prý jsme povinni pomáhat fašistickému kyjevskému
režimu a prý dodržíme své závazky vůči Ukrajině. Po vojenském
napadení Ruské federace si musí každý dobře rozmyslet, jestli
takové své výroky zopakuje. Má Slovensko bojovat proti Ruské
federaci, protože to chtějí nafoukové v USA? Slovensko se nesmí na
těchto vojenských avanturách Západu podílet. Válku proti Ruské
federaci jsme my lidé nikdy nechtěli a nechceme. V Německu přitom
někteří fašisté už beze strachu a hrdě vytáhli své vlajky s hákovými
kříži, pochodují a vesele slaví vojenský útok na Ruskou federaci.

Anglosaská provokace kolektivního Západu vojenským průnikem na
území Ruské federace směrem na Kursk byl velmi dobře
naplánován a Anglosasy řízen nový pokus o státní převrat v Moskvě.
Právě zrádci ve vedení ruského generálního štábu armády jakoby
dlouhé týdny „neviděli“, že se na hranicích zgrupují ukrajinští
teroristé, byly bezdůvodně odvolány ruské vojenské jednotky z této
oblasti a zůstali tam pouze pohraničníci. Silnice přes hranice na
tomto úseku již nebyly zaminovány a podle některých informací byly
odstraněny všechny mechanické zábrany již několik dní předem. Se
zrádky placenými Západem se Rusko dosud muselo zabývat ještě
opatrně. Chtělo řešit věci postupně a umírněně a podle platných
zákonů v době míru. Až příliš mnoho odvětví hospodářství totiž stále
ovládají Američany dosazení oligarchové ještě za dob Jelcina. A
Rusko to dokázalo i umírněně. Obešlo nezákonné sankce, prodává
své suroviny tak jako dosud, ale prostřednictvím jiných států.
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Kupující, kteří nešetřili sankcemi, jsou tak na Západě nuceni platit za
tytéž původní ruské suroviny i třikrát více. Koordinovaně s útokem na
Kurskou oblast prozápadní oligarchové v Rusku dokonce otevřeně
vyhrožují Moskvě, že pokud neustoupí Západu, tak stopnou celou
ruskou ekonomiku. No ale, vojenské napadení na Rusko všechno
rázem změnilo. Nyní je to válka. A ta se zrádců zbavuje velmi rychle.

Mimochodem Ukrajina byla povinna svou vojenskou agresi vůči
Ruské federaci nahlásit okamžitě Radě bezpečnosti OSN.
Samozřejmě, nestalo se. Skutečnou hloubku tupé nezodpovědnosti
Západu je vidět na přímém raketovém či dronovém útoku na
Záporožskou jadernou elektrárnu. Řídili to samozřejmě jako vždy
radary přímo USA. K úniku radiace naštěstí jen zázrakem nedošlo.
Nejsem politolog, důvodů agrese Západu mohlo být víc. Pro mě je
podstatný další koordinovaný pokus o státní převrat v Moskvě a
přímé vojenské napadení agresivního Západu na Ruskou federaci.
Vsadili vše na jednu kartu. Nepodařilo se a nikdy se to nepodaří.
Rusko, to je celý soudržný a patriotický národ. Nastala nová situace,
válka. Tady už se Ruská federace jen tak nezastaví. Ani politicky, ani
vojensky. Probudili jste medvěda a ten vás chytil za nohu, co přijde
teď? Považuji za svou povinnost lidem říci, že Ruská federace
dostala jakoby volnou ruku na svou reakci kdekoli na světě proti
svým nepřátelům. Z právního hlediska je mimořádně důležité
pochopit, že Ruská federace na Ukrajině brání vlastní ruská území,
která se k ní legálně připojila ještě před začátkem Speciální vojenské
operace. Ruská federace proto neokupuje území Ukrajiny, ani je
nikdy neanektovala. Není a nebyla agresorem, ale nezadržitelně
osvobozuje svá území napadená ukrajinskými teroristy již v roce
2014 na základě ustanovení Charty OSN o právu na sebeobranu.
No a snít o jakýchsi rozhovorech, to je opravdu mimo racionalitu.

Na druhé straně se Ruská federace mírovou politikou stala
přitažlivou formující silou nového světového řádu. Přijala na svou
stranu všechny mírumilovné státy, které už nechtějí sloužit
degenerujícím a rozpadajícím se USA. A to už dnes mluvíme o
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totální většině tohoto světa. Vznikly nové, mohutné světové
organizace. Čína, Indie, Brazílie, Jižní Afrika, spolu s Ruskou
federací vytvořily BRICS, která má dnes již jedenáct členů. Velmi
dobře funguje například Šanghajská organizace spolupráce a mnohé
další regionální organizace. Povstaly státy v Africe, vzpomeňme i
energeticky silný Írán, Saúdskou Arábii, Venezuelu, ale i historicky
přátelskou a Rusku za veškerou pomoc vděčnou Severní Koreu,
Vietnam a spoustu dalších. To je neporazitelná obchodní a vojenská
síla, která chce spolupracovat na základě rovnosti a stejné
bezpečnosti pro všechny. Tam vidím i naši, slovenskou budoucnost.
Jaký racionální důvod mají USA nepřidat se k těmto státům, ale silou
mocí chtít všem vládnout pouze sami? To už fungovat nebude. Vliv
Ruské federace bude ve světě nadále rychle růst. Jistě jsme mnozí
slyšeli například o nových projektech infrastruktury a obchodních
cest, či io novém „Světovém mírovém plánu“ Ruské federace na
pomoc zejména slabším státům v energetické oblasti. A to s pomocí
unikátních malých jaderných elektráren, šitých na míru potřebám
každého státu světa, který o to požádá. Evropa je, zejména ve svých
vrcholových politických strukturách hloupá a profesionálně
nekompetentní. Přesto je třeba udělat vše pro to, abychom se
nenechali spolu spálit ve válce proti Ruské federaci v zájmech
amerických zoufalých politiků.
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